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Protokół XX/2016 

z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie  

z dnia 30 maja 2016 roku 

 

 
Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. Powitał wszystkich 
zebranych, na sekretarza obrad zgłosił się radny Nikodem Jawor. 
Głosowanie. 
„za” – 12 radnych 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara 
‐ stwierdził że zgodnie z listą obecności na posiedzeniu obecnych jest  12 radnych. 
‐ zapytał czy są wnioski do porządku obrad. 
‐ Przedstawił proponowany porządek obrad dzisiejszej sesji.  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie 

Miasta Sędziszów. 
8. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2015 Samorządowego 

Centrum Kultury im. Jana Pawła II w Sędziszowie. 
9. Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania z realizacji planu finansowego za 

2015 rok w Miejsko Gminnym Ośrodku Zdrowia w Sędziszowie. 
10. Uchwała w sprawie zmian w WPF. 
11. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. 
12. Sprawozdanie z realizacji zadań w Radzie Nadzorczej Sędziszowskiego Przedsiębiorstwa 

Energetyki Cieplnej Sp. z o. o. w Sędziszowie za rok 2015. 
13. Informacja z realizacji Programu Gminy Sędziszów ze współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 
2015 rok. 

14.  Ocena zasobów pomocy społecznej za 2015 rok. 
15. Informacja z realizacji Programu Karta Dużej Rodziny. 
16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
17. Wolne wnioski i dyskusja. 
18. Zamknięcie obrad. 

Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Kto jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad. 
 
Głosowanie. 
„za” – 13 
 
Ad.4.  
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
‐ proszę o uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 
‐ poprosił o przegłosowanie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 
Głosowanie. 
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„za” – 13 
 
Ad.5. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
‐ proszę Pana Burmistrza o przedstawienie sprawozdania z działalności. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
‐ przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym.  
 
Informacja znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
‐ czy są pytania do informacji. 
 
Radny Zbigniew Gładki 
‐ gdzie jest położona w Pawłowicach działka 12 ha? 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
‐ przy drodze powiatowej, działkę ma firma MILTON TRUST. Z terenu rolnego teren jest odlesiony już 
są nowe odrosty. 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
‐ czy są jeszcze zapytania do informacji? 
 
Ad.6. 
Radny Zbigniew Gładki 

1. W miejscowości Sosnowiec proszę o utwardzenie miejsca przed przystankiem obok świetlicy. 
Przypomniał że przystanek został przeniesiony w inne miejsce. 

2. Mieszkańcy, Rada Sołecka i Sołtys proszą o wykoszenie trójkąta obok mostu. 
3. Prośba o wykoszenie rowu Sosnowiec od Rożnicy do mostka, jest to teren zalewowy. 
4. O uzupełnienie licznych dziur w kierunku p. Foltyna. 
5. W miejscowości Łowinia proszę o wykoszenie pobocza przy drogach powiatowych. 
6. Prośba od mieszkańców Pawłowic o wycięcie odrostów przy zakręcie. Odrosty wchodzą na 

jezdnię i stanowią zagrożenie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 
 
Radny Wiktor Tabor 

1. Prośba o doziarnienie drogi w lesie od ul. Spółdzielczej do p. Tasaka. 
2. Prośba o odziarnienie drogi w Gniewięcinie skrzyżowanie obok p. Oczkowicza kierunek 

przejazd PKP. 
3. Na strzelnicy prośba o podciągnięcie na pryzmę drzew. Możeby skończyć z wywożeniem. 
4. Piła koło nowej remizy, aby obciąć koronę drzew bo zasłania lampę oświetleniową. 

 
Radny Robert Dobrowolski 

1. Na ul. Kolejowej 6 posesja p. Tylko, posiada on co najmniej kilkanaście psów, atakują osoby 
przechodzące tą ulicą. Nie ma już kontroli nad tymi psami. Mieszkańcy się skarżą. 

2. Deptak poniżej OSiR‐u, są tam ustawione 3 koszt na śmieci. Są one rzadko opróżniane. Śmieci 
są porozrzucane wokół koszy. 

 
Radny Marek Żelezik 

1. Prośba aby w tym roku Fundusz Sołecki uruchomić wcześniej, 
2. Pyta czy był ktoś zobaczyć strop świetlicy na Czekaju. 
3. Czy będzie kontynuowana droga od p. Wachowicza. 
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4. Na zakręcie w Tarnawie koło p. Wolskiego. Przyjechała z powiatu ekipa z gliną i kamieniem, 
to nie nadawało się jako uzupełnienie. ZDP musi to zrobić raz a porządnie. 
 

Radny Jan Wiencek 
1. Prośba aby na drodze powiatowej ul. Leśna do lasu sielskiego i do cmentarza zająć się 

usuwaniem barszczu Sosnowskiego. 
2. O wykoszenie zakrętu na ślimaku, obwodnica. 
3. Na Skarpie chodniki odkryć z ziemi, poszerzenie. 

 
Radny Jan Strzelec 

1. Prośba aby interpelacje z dwóch ostatnich sesji się spełniły. 
2. O utwardzenie drogi na odcinku Czepiec nr 39 do 41. 
3. Dojazd do łąk na Czepcu jest bardzo trudny proszę o utwardzenie. 
4. Usunąć drzewo na Podlesiu na wysokości posesji nr 99a, w rowie stoi to drzewo. 
5. Wykosić pobocza Przełaj – Mstyczów. 
6. Wykosić pobocza Mstyczów do cmentarza. 
7. Na drodze do p. Podsiadło są dziury. 
8. Droga w m. Mstyczów zaczęto ją robić. Robimy drogi bez dokumentacji. Właściciel posesji nie 

pozwalają. Jest problem, tylko kawałek odstąpiono. W drodze znajduje się zasuwa 
wodociągu. Sprawdzić jak jest w dokumentacji. 
 

Radny Nikodem Jawor  
1. Mieszkańcy Borszowic proszą aby pokropić chodnik w miejscach gdzie nie ma zabudowań.  
2. Zgłaszałem potrzebę podcięcia gałęzi w Borszowicach naprost p. Płoszaj i skręt do m. 

Borszowice na rozjeździe. 
3. Boleścice – wycięcie zakrzaczeń ze zjazdu z przejazdu. Nie ma widoczności. 
4. Załatać dziury na drodze od przystanku do szkółki, trzeba sprawę uregulować. Cały rok droga 

była kropiona przez zraszacze. 
 

Radny Zbigniew Adamski 
1. Ul. Gniewięcińska nie sprzątnięte drzewa leża około miesiąca czasu, wielkie pniaki o 

przekroju ok. 1 m. 
2. Ul. Klonowa od p. Kota kratkę ściekową zamontować. 
3. Kratka przy bloku jest ruchoma, poprawić. 
4. Czy chodnik wzdłuż ZOL‐u jest na gwarancji? 
5. Ul. Jędrzejowska – były plac targowy przy moście – o wykoszenie obok p. Tomasik był robiony 

chodnik, obiecano dowiezienie ziemi ale od roku tego nie zrobiono. 
6. Rynek – dołożyć dren i wyrównać. 
7. Poprawić chodnik przy placu zabaw w Rynku. 
8. Zrobić przegląd linii i lamp elektrycznych które są zarośnięte drzewami i krzakami. 
9. Przy PGR utwardzić dojazd do garaży. 

Poprosił o udzielenie odpowiedzi na powyższe interpelacje w formie pisemnej. 
 
Radny Zdzisław Konieczny  

1. Zgłaszałem już – żeby obniżyć dreny naprzeciwko przystanku autobusowego w Jeżowie bo 
zalewa posesje obok. 

2. Remonter jak będzie to trzeba wyrównań wyrwy na drogach gminnych bo się powiększają. 
 

Ad.7. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
‐ odczytał projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na 
terenie Miasta Sędziszów. 
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‐ czy są pytania do projektu? 
 
Głosowanie. 
13 głosów „za”                            uchwała Nr XX/133/2016 
 
Ad.8. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
‐ odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2015 
Samorządowego Centrum Kultury im. Jana Pawła II w Sędziszowie. 
‐ czy są pytania do projektu? 
 
Głosowanie. 
13 głosów „za”                            uchwała Nr XX/134/2016 
 
Ad.9. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
‐ projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania z realizacji planu finansowego za 
2015 rok w Miejsko‐Gminnym Ośrodka Zdrowia w Sędziszowie. 
‐ czy są pytania? 
 
Głosowanie. 
13 głosów „za”                            uchwała Nr XX/135/2016 
 
Ad.10. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
‐ projekt uchwały w sprawie zmian w WPF. Przekazał głos p. Skarbnik. 
 
Pani Skarbnik Lucyna Nahajczuk 
‐ przedstawiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
‐ czy są pytania? 
 
Głosowanie. 
13 głosów „za”                            uchwała Nr XX/136/2016 
 
Ad.11. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
‐ odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok. Przekazał głos p. 
Skarbnik. 
 
 Pani Skarbnik Lucyna Nahajczuk 
‐ przedstawiła projekt uchwały. Przypomniała że szczegółowo zmiany zostały omówione w wspólnym 
posiedzeniu Komisji Stałych. 
 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
‐ czy są pytania? 
 
Głosowanie. 
13 głosów „za”                            uchwała Nr XX/137/2016 
 
Ad.12. 
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Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
‐ sprawozdanie z realizacji zadań w Radzie Nadzorczej Sędziszowskiego Przedsiębiorstwa Energetyki 
Cieplnej Sp. z o. o. w Sędziszowie za rok 2015.  
‐ czy są pytania? 
‐ przekazał głos p. Sekretarz. 
 
Pani Sekretarz – Ewa Kubas‐Samociuk 
‐ w sprawozdaniu podałam zamierzenia i inwestycje. W mojej ocenie Zarząd funkcjonuje prawidłowo. 
Zamierzenia były starania się o dofinansowanie do inwestycji, ale nie spełniamy warunków. Są 
kolejne kotły do remontu. Taryfa systematycznie co roku wzrasta. W czerwcu  będzie nowy wniosek 
na taryfę. Nie należy się spodziewać że znacząco wzrośnie. Praca w Radzie Nadzorczej układa się 
dobrze. Co pół roku następują zmiany władz po stronie drugiego udziałowca. Co pół roku powtarza 
się powrót do historii powstania spółki. Spółka generuje zysk, są to nieznaczne kwoty. 
 
Radny Jan Strzelec 
‐ czy są jakieś ruchy kapitału po stronie drugiego udziałowca? 
 
Pani Sekretarz – Ewa Kubas‐Samociuk 
‐ bardzo interesuje się kondycją finansową spółki. Sefako robiła audyt i przy tej okazji SPEC też został 
dokładnie prześwietlony.  Na Radzie Nadzorczej i Zarządach nie padły propozycje. Sytuacja finansowa 
SPEC została dokładnie przeanalizowana. 
 
Ad.13. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
‐ informacja z realizacji Programu Gminy Sędziszów ze współpracy z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2015 rok. 
Rada nie wnosi uwag.  
 
Ad.14. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
‐ ocena zasobów pomocy społecznej za 2015 rok. 
Rada nie wnosi uwag.  
 
Ad.15. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
‐ informacja z realizacji Programu Karta Dużej Rodziny. 
Rada nie wnosi uwag.  
 
Ad.16. 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego Z. Gładkiego: 

1. zostanie wykonane. 
2. zostanie wykonane. 
3. najpierw nawiążemy kontakt z właścicielami posesji bo oni powinni utrzymywać dopiero 

wtedy my wkraczamy. Tam gdzie nikt nie mieszka to będziemy robić. 
4. będzie robione remonterem na początku czerwca. 
5. ZDP systematycznie zaczął wykaszać. 
6. Wytniemy na głębokość 2 – 2,5 m. 

Odpowiedzi na interpelacje Radnego W. Tabora: 
1. dojazd jest od Palko. Zrobiliśmy asfalt z tamtej strony. Będziemy mieli dwa dojazdy do 

utrzymania. Uzupełnimy tylko dziury. 
2. przeanalizujemy. 
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3. prośba przekazana do dyr. Jarzyńskiego. Jest to temat bardzo skomplikowany. 
4. podetniemy. 

 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego R. Dobrowolskiego: 

1. Musimy dokładnie rozeznać, trzeba przeprowadzić kontrolę. Skontaktujemy się 
konsultacyjnie z powiatowymi służbami weterynaryjnymi. 

2. Pracownicy interwencyjni będą wyrzucać z koszy. Od czasu do czasu wykaszanie, wyrywane 
będą popękane płyty, położy się kawałek chodnika. 

 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego M. Żelezika: 

1. Postaramy się w miarę możliwości. 
2. Trzeba wykonać kapitalny remont dachu. Nie może z góry kapać. Będzie skierowana prośba 

do mieszkańców o pieniądze z Funduszu Sołeckiego. 
3. Planowany w lewo żeby woda spływała w kierunku Swaryszowa. 
4. W wielu miejscach tak jest. Jest przyrzeczenie dyr. Grada że będzie. 

 
Radny Marek Żelezik 
‐ przywieźli gruz z gliną. Nie zrobi prace raz a porządnie. Wysypać tłucznia porządnego i zalać 
asfaltem. 
 
Radny Jan Strzelec 
‐ nic z tego nie będzie, bo u nas miejsca do uzupełnienia już zarosły i jak teraz wsypać kamień. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
‐ jak dotrzymają słowa to ma być zaasfaltowane. Będziemy się starać aby wykonali, różne miejsca są 
zgłaszane. Musza troszkę wybrać, utwardzić i przykryć masą asfaltową. 
 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego J. Wiencka: 

1. Będziemy zgłaszać. Mają usunąć z ponad 5 ha na terenie naszej gminy. 
2. Na bieżąco dbamy o zakręty, było koszone. Będziemy wykaszać jednocześnie dbając o 

widoczność. 
3. Postaramy się aby było szersze przejście. 

 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego J. Strzelca: 

2. Będziemy utwardzać. Jest po przeprowadzonej procedurze zamówień publicznych. 
3. Będziemy utwardzać. Jest po przeprowadzonej procedurze zamówień publicznych. 
4. Musimy przeanalizować sprawę, rozpatrzymy jak pracownik merytoryczny wróci z urlopu. 
5. Powiat będzie kosił pobocza. 
6. Powiat będzie kosił pobocza. 
7. Firma będzie wchodzić. Jesteśmy po przetargu i podpisaniu umowy. 
8. My możemy wykonać z pełnym geodezyjnym wymierzeniem. 

 
Radny Jan Strzelec 
‐ wjeżdża firma robić drogę, wychodzi właściciel posesji i mówi że nie tu, tylko tu i tam robią. 
Zadzwonili do Pani z Kielc i przyjechała. Zrobili odstępując 1,5 m od jednej posesji ale weszli w drugą. 
W drodze jest zasuwa wodociągu. Ta pani daje kawałek pola w jednym miejscu, a drugim już nie daje. 
W poprzek jest droga, jest okopana rowami, wyznaczona wstążkami. Jest jedna droga ale czemu taka 
wąska. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
‐ była to droga z funduszu sołeckiego. Dam sprawozdanie Radzie, jak trzeba damy geodetę. 
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Radny Jan Strzelec 
‐ jak by zaczęli robić i nikt nie zgłaszał. Nie można bazować na stojących domach bo mogą być 
zbudowane niezgodnie z planem. 
 
Pan Burmistrz Wacław Szarek 
‐ jest bardzo wiele przypadków, jest wiele emocji. Okazuje się że po sprawdzeniu przez geodetę i w 
stosunku do stanów prawnych stan jest inny. Tam gdzie geodeta wskaże to wchodzimy i robimy. Jak 
byśmy chcieli każde drobne drogi tak mierzyć to wydatki na geodetę zabierałyby część środków z 
wykonania inwestycji.  
 
 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego N. Jawora: 

1. pokropimy. 
2. rozeznamy. 
3. wytniemy sposobem gospodarczym. 
4. będzie zrobione remonterem. 

 
Odpowiedzi na interpelacje Radnego Z. Koniecznego: 

1. tam jest głębokie obniżenie terenu. Podjedziemy i sprawdzimy 
2. wykonamy w najbliższym czasie. 

 
 
Ad.17. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
‐ odczytał pismo z Policji odpowiadające na interpelację dot. pomiaru prędkości.  
Treść pisma w załączeniu. 
‐ odczytał stanowisko Rady Powiatu .  
Treść pisma w załączeniu. 
 
Pani Sekretarz Ewa Kubas‐Samociuk 
‐ p. Woźniak złożył skargę do Wojewody na działalność Rady. Był  niezadowolony z rozstrzygnięcia 
jego skargi przez Radę więc skierował skargę. Odpowiedzieliśmy na zarzuty do Wojewody. Skarga p. 
Woźniaka była zwykłym postępowaniem sprawdzającym ze strony służb Wojewody. Przygotowując 
odpowiedź Pan Przewodniczący poprosił na spotkanie Przewodniczących Komisji Stałych i Prezydium 
Rady. Wojewoda nie dopatrzyła się ze strony Rady żadnych uchybień. 
 
Radny Wiktor Tabor 
‐ na drodze od Palko w kierunku p. Lipskiego wykonano mostek, mieszkańcy mają prośbę żeby 
krawędzie mostku oznaczyć.  
 
Radny Marek Żelezik 
‐ do Przewodniczących Komisji Stałych – w dniu 7 czerwca 2016r o godz. 10.00 odbędzie się Komisja 
Rewizyjna a tematem będzie opracowanie wniosku do absolutorium. 
 
Radny Jan Strzelec 
‐ został powołany Komitet Dożynkowy: radni, sołtysi, KGW i in. dożynki są w Mstyczowie. Ten Komitet 
stwierdził, że w Mstyczowie. Koło remizy nie ma miejsca, propozycja koło szkoły, ale tam trawnik. 
Para starostów + osoby. Spotkanie we Mstyczowie, na spotkaniu uczestniczy dyrektor szkoły. 
Poproszono nas troje i dyrektor szkoły ale zarządza szkołą prezes fundacji.  Uważam że powinni 
wszyscy członkowie komitetu się spotkać. Koło remizy stoją WC, a koło szkoły ludzie będą blokować 
drogę. 
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Radny Zbigniew Adamski 
‐ zajrzeć na plac zabaw przy PGR, szlaka została, trzeba zrobić porządki, 
‐ na ul. Kielecka – co dalej? 
‐ ul. Nagłowicka – podcięcie wysokiego gardła, 
‐ wykosić plac przy moście w Sędziszowie. 
 
Radna Aneta Konieczna 
‐ czy przewidziane są barierki po prawej stronie na moście w Krzcięcicach do Sędziszowie? Ostatnio 
wpadł tam ciągnik. 
 
Radny Jan Wiencek 
‐ ul. Leśna i teren zamieszkały żeby wyłączyć ale co dalej, czy idziemy w kierunku „strefa 
zamieszkania”. Wtedy nie można parkować. Trzeba jeszcze raz przeanalizować i uświadomić jakie 
zajdą zmiany ludziom. 
 
Pani Sekretarz Ewa Kubas‐Samociuk 
‐ trzeba podjąć decyzję. 
 
Pan Burmistrz 
‐ spotkajcie się wszyscy radni z Sędziszowa i ustalcie. 
 
Radny Jan Wiencek 
‐ włączając się do ruchu z parkingu przy Banku jest niebezpiecznie. Musielibyśmy zaproponować 
miejsca postojowe. Musimy wtedy zdjąć zakaz zatrzymywania i postoju. Gdy będzie strefa 
zamieszkania, żeby przez jakiś okres Policja informowała a nie od razu karała.  
 
Radna Aneta Konieczna 
‐ jak zlikwidujemy miejsca parkingowe to co w zamian. 
 
Radny Jan Wiencek 
‐ tam nie ma miejsc. 
 
Radny Jan Strzelec 
‐ w sprawie dzików. Może byśmy weszli w kontakt z Kielcami żeby się przyłożyli bo jest ich za dużo. 
Pilnować dzika trzeba przez tydzień, a nie po jednym dniu. 
 
Pan Burmistrz 
‐ jeśli chodzi o koło myśliwskie to rozmawiałem z łowczym wojewódzkim, z myśliwymi. Musi być 
współpraca między rolnikiem a kołem myśliwskim. Można kupić środek odstraszający dziki. 
 
Ad.18. 
Przewodniczący Radny Miejskiej Adam Mysiara 
‐ zamykam XX sesję Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 
 
Protokołował:                                                                                          Przewodniczył: 
 
 
 
 
 
 


